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     Protokoll nr. 3

     

Styrelsemöte BK Tullbron   

Tid  20220607 

Plats   Boulecenters styrelserum 

Närvarande   Bengt-Arne Nelson, ordförande   

  Alf Olsson, kassör                       

     Ing-Britt Pehrson                                     

  Tomas Jansson   

  Annika Gleisner, sekreterare   

  Anita Sjöqvist                                                                                            

  Marianne Jansson – en stund 

 

§ 20  Mötets öppnande 

  Mötet öppnades av föreningens ordförande Bengt-Arne  

  Nelson. 

 

§ 21  Val av ledamot att jämte ordföranden justera dagens protokoll  

  Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes  

  Tomas Jansson.  

 

§ 22  Förslag till dagordning 

  Dagordningen godkändes 

 

§ 23  Föregående mötesprotokoll 

  Genomgång av föregående mötesprotokoll. 

 

§ 24  Marianne Jansson 

  Avgår pga personliga skäl. Information läggs ut på 

  hemsidan. 



 

§ 25  Ekonomirapport                                                                    2(3)      

    

  Det ekonomiska läget är tillfredsställande! Tullbrons  

  försommarträff gav ett nettobelopp till klubben på 

  3.800 kronor.    

  Medlemsantalet är i nuläget 88 st. 

 

§ 26  SISU 

  Anita Sjöqvist gick igenom samtal hon haft med SISU. 

  Förslag att ha en HLR-utbildning under oktober. Ing-Britt 

  Pehrson tar kontakt angående HLR, mental träning. 

  

 

§ 27  Bilersättning 

  Avseende Falkenbergs sommarserie, betalar klubben ersättning                                                         

  till chauffören. Ersättningen är 25:-/mil. Målsättningen är att fylla 

  bilarna. Lagledarna har fått bilersättningsblankett och den finns  

  även i pärm och på hemsidan. 

  Vid privat tävlande, Varbergsserien mm är det 35:-/mil – delat på  

  passagerare och chaufför. 

   

§ 28 a   Mailregister på Tullbrons medlemmar 

  Finns under ”Dokument” på hemsidan. 

 

§ 28 b  Information om tävlingar utanför Falkenberg 

  Information om vilka bouletävlingar som anordnas i Halland skall  

  sättas upp på Tullbrons anslagstavla. Tag upp detta med tävlings- 

  kommittén. 

 

 



§ 29  Tullbrons stadgar   3(3) 

  Förslag till ändring av Tullbrons stadgar har inkommit från Rigmor 

  Svensson. 

 

§ 30  Frågor att lämna till alliansen 

  Inomhusmiljön – ordföranden pratat med föreningarna om 

  detta och det är inte många som lider av miljön. 

  Talade om underlaget på banorna inomhus 1 – 12. 

  Skrivelse till alliansen om en revidering av uthyrningsblan- 

  kett. Klara besked till hallvärdar och den som hyr vem som skall 

  göra vad. Hur länge hallvärdarna skall tjänstgöra på kvällarna mm. 

  Inhämta svar från alliansen angående Lejonen (vägran att jobba 

  som hallvärd vid vår tävling) 

 

§ 31  Övriga ärenden 

  Fråga medlemmarna om intresse finns att gå tävlingsledarut- 

  bildning den 19/6. 

 

§ 32  Nästa möte 

  Nästa möte den 16/8 2022 kl. 9:00. 

  

  Dagens styrelsemöte avslutades av ordföranden. 

 

Vid protokollet 

 

Annika Gleisner 

  Justeras 

 

Bengt-Arne Nelson  Tomas Jansson 



 


